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Verslag van de vergadering van Bouwend Nederland Afdeling Brabant Mid-

West  

Opening 

Stijn van der Weegen opent namens het bestuur van Afdeling Brabant Mid-West deze ledenbijeenkomst / extra Algemene 

ledenvergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Deze extra bijeenkomst was nodig omdat op 25 november 

geen tweederde van de leden van Afdeling Brabant Mid-West  (inclusief afgegeven volmachten) aanwezig waren om hun 

stem uit te brengen op het voornemen om te integreren met Bouwend Nederland en de huidige Vereniging Bouwend 

Nederland Brabant Mid-West te liquideren. 

 

1. Het voornemen om te integreren met Bouwend Nederland 

Stijn licht namens het afdelingsbestuur het voornemen tot integratie met Bouwend Nederland toe. Verenigingsmanager 

Petra Landmeter vult op onderdelen aan. Bij de samenvoeging van vier voormalige afdelingen in 2016 was er geen 

instemming om te integreren en werd besloten tot het oprichten van een eigen entiteit: Vereniging Bouwend Nederland 

Afdeling Brabant Mid-West. Van de vier voormalige afdelingen zijn er nog drie in onze afdeling als bouwkring actief. Met de 

besturen van die bouwkringen hebben dit voorjaar gesprekken plaatsgevonden over het voornemen tot integreren. Die 

besturen besloten een positief advies aan hun bouwkringleden af te geven en stemden in. Het afdelingsbestuur heeft 

zorgvuldig de voor- en nadelen overwogen, maar heeft geen nadelen kunnen ontdekken. Als voordelen noemen we 

voornamelijk het niet meer zelfstandig hoeven voeren van de administratie en het laten uitvoeren van controle van de 

administratie. Verder kunnen verzekeringen en de bankrekening worden opgezegd, wat scheelt in de kosten. Bouwend 

Nederland heeft Afdeling Brabant Mid-West altijd hetzelfde behandeld als wel geïntegreerde afdelingen in de vorm van 

ondersteuning en financiële bijdragen aan bijvoorbeeld thema-bijeenkomsten. In die ondersteuning verandert ook na 

integratie niets. Het Dagelijks Bestuur van Bouwend Nederland heeft op 16 oktober het integratieverzoek behandeld en 

een positief advies uitgesproken en schriftelijk bevestigd. Middels een document Overdracht van Gelden zal door Bouwend 

Nederland geen aanspraak op de gelden gemaakt worden; de Afdeling blijft te allen tijde eigen baas over het geld en de 

besteding ervan. Elke aanwezige ondertekent op de presentielijst voor akkoord; het voornemen de Afdeling te integreren 

met Bouwend Nederland en de huidige Vereniging Bouwend Nederland Brabant Mid-West te liquideren. Er zijn voor- en 

tijdens de vergadering ook vier volmachten verstrekt van afdelingsleden die niet aanwezig konden zijn, maar wel 

instemmen met het besluit. 

 

2. Inventarisatie behoeften en wensen  

Tegelijk met de presentielijst wordt een inventarisatieformulier/enquête uitgedeeld de gelegenheid, waarin de aanwezige 

leden hun behoeften en wensen voor 2025 konden aangeven. Welke thema’s zijn belangrijk, de gewenste tijdstippen van 

activiteiten en wel of niet samenkomen in kleinere gezelschappen. Met de input zal het (deels vernieuwde) bestuur zich 

gaan buigen over de te ondernemen acties voor het nieuwe jaar en of leden meer actief betrokken willen zijn in 

werkgroepen of commissies. De formulier worden weer ingenomen. 

Datum:  11 december 2024 
Verslaglegger:  Petra Landmeter 
   0615557622 
   p.landmeter@bouwendnederland.nl 
  
Aanwezig:  Zie bijgevoegde presentielijst 
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3. JINC 

Sibby Linders en Renske Hoeksema van JINC informeren de aanwezigen op erg enthousiaste wijze over de 

werkzaamheden van JINC. Een aantal aanwezigen zijn bekend met de organisatie of hebben zelfs al een bliksemstage 

georganiseerd of deelgenomen aan de ‘Baas van Morgen’. JINC zet zich in voor gelijke kansen voor alle kinderen en brengt 

kinderen uit gezinnen die leven onder de armoedegrens of uit kansarmere wijken komen in contact met bedrijven, zodat 

zij in aanraking komen met allerlei beroepen waar ze later voor kunnen kiezen. Kinderen worden niet ‘geselecteerd’ op 

individueel niveau, maar JINC gaat voor hele groepen of scholen aan de slag. Zij opereren in meerdere grote steden en 

breiden ook uit naar meer landelijke regio’s. Naast basisscholen zijn er nu ook veel contacten met mbo’s gelegd. De 

presentatie en de contactgegevens van Sibby en Renske zullen worden gedeeld met de deelnemers.  

 

4. Onderzoek naar ‘behoud jonge vakkrachten’ 

Van deze extra ledenbijeenkomst is gebruik gemaakt om afstudeerder Esmée Boshuijer de gelegenheid te bieden haar 

bevindingen vanuit het onderzoek naar ‘behoud jonge vakkrachten’ aan de aanwezige leden te presenteren. Esmée volgt 

de HRM-opleiding van Avans en startte in februari 2024 in opdracht van Afdeling Brabant Mid-West, Bouwmensen 

Eindhoven-Tilburg, BouwSchool Breda en Bouwmensen Zuidwest.  

Esmée begint haar presentatie met een terugblik naar de bijeenkomst van 7 februari 2023 ‘Werf jouw talent van de 

toekomst’, die net als nu werd gehouden in de toen nog in aanbouw zijnde Talentencentrum in Breda (nu genaamd De 

Kragt). Tijdens die bijeenkomst maakten leden kenbaar dat zij zich zorgen maakten hoe jongeren te werven en te 

behouden voor onze sector. Vanuit het Economische Instituut (EIB) voor de bouw gaven cijfers een uitstroom onder jonge 

vakkrachten tot 30 jaar uit de sector aan. Als nel werd duidelijk dat onze leden dit niet herkenden en is de 

onderzoeksvraag vastgesteld ‘hoe jonge vakkrachten tot 30 jaar te behouden voor onze sector’, wat vinden zij belangrijk en 

waar kan Bouwend Nederland haar leden bij helpen hierop te acteren?  

Tijdens haar onderzoek werden parels (wat gaat al goed in de sector) en puin (waar is ruimte voor verbetering) gevonden.  

Er werd besloten om op twee thema’s te focussen: Begeleiding en Management. 

Esmée geeft aan welke interacties en acties zij in 2024 heeft uitgevoerd en welke planning er samen met het 

afdelingsbestuur en de opleidingsbedrijven zijn gemaakt om op haar bevindingen door te pakken in 2025 en verder.  

De deelnemers krijgen als eersten de bureaukalender uitgereikt met toelichting over de adviezen en praktische tips die de 

kalender bevat. Deze is ook bedoeld voor bewustwording gedurende het hele jaar.  

Middels enkele vragen via Mentimeter polst Esmée bij de leden of de kalender voor hen nuttig en bruikbaar is. De reacties 

geven daar blijk van. 

 
 

Besluit 

De aanwezige afdelingsleden stemmen in met de ontbinding van de zelfstandige vereniging Bouwend Nederland Afdeling 

Brabant Mid-West en gaan akkoord met het integreren van Afdeling Brabant Mid-West met Bouwend Nederland.  
 

Sluiting 

De bijeenkomst/extra Algemene ledenvergadering wordt afgesloten en de aanwezigen praten na tijdens een klein hapje en 

drankje.  

De stemmen van de vandaag aanwezige afdelingsleden en de afgegeven volmachten tellen mee voor de gehele telling.  

Het afdelingsbestuur dankt alle aanwezigen voor hun aanwezigheid, het opgeven van hun behoeften en wensen via het 

enquêteformulier en voor hun vertrouwen en uitgebrachte stem. 

 

Bijlagen: 

- Afschrift van de presentielijst afdelingsleden ledenbijeenkomst/extra ALV 11 december 2024 met handtekening 

voor instemming (enkele aangemelde deelnemers, waren niet aanwezig). 

- Afschrift van vier afgegeven volmachten 


